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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse status på arbejdet med en foranalyse af mulighederne for at sam-

køre skatteforvaltningens og udlændingemyndighedernes systemer, så der ikke længere 

udstedes skattekort til personer, der opholder sig ulovligt i Danmark, herunder også til-

kendegive om analysen fortsat forventes afsluttet inden udgangen af 2018, som aftalt med 

skatteudvalgets beretning af 8. februar 2018? 

 

Svar 

Jeg kan oplyse, at analysen er igangsat og udlændinge- og skattemyndighederne arbejder 

på at afdække mulige løsninger, der kan sikre, at der ikke udstedes skattekort til personer 

uden gyldig opholds- og arbejdstilladelse.  

 

Det er fortsat min forventning, at analysen afsluttes inden udgangen af 2018.  

 


